
 
PROCES VERBAL 

 
Incheiat cu ocazia sedintei extraordinare a Consiliului Local din data de 06.03.2023. 

  
La sedinta participa un numar de 17 consilieri locali, convocati prin Dispozitia  

nr.345/02.03.2023 din initiativa primarului Municipiului Calafat. Conform convocarii ordinea de 
zi este urmatoarea: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei de avizare a lucrarilor de 
interventii, proiectul tehnic, a indicatorilor tehnico- economici actualizati si a devizului 
general actualizat pentru obiectivul de investitii ,,Modernizare strazi Ciupercenii Vechi”, 
aprobat prin finantare prin Programul national de investitii ,,Anghel Saligny”, precum si 
a sumei reprezentand categoriile de cheltuieli finantate de la bugetul local pentru 
realizarea obiectivului; initiator, primar, Mituletu Dorel; 
D-na Secretar general al municipiului Calafat in urma verificarii prezentei la sedinta 

extraordinara a Consiliului Local al Municipiului Calafat constata cvorumul indeplinit, sedinta 
fiind statutara;  

Domnul Presedinte de sedinta, Nicola Catalin, supune la vot aprobarea ordinii de zi, 
fara punctul 7, fiind votata cu unanimitate de voturi; declara deschise lucrarile sedintei 
extraordinare a Consiliului Local.  

Punctul 1- Proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei de avizare a lucrarilor 
de interventii, proiectul tehnic, a indicatorilor tehnico- economici actualizati si a devizului 
general actualizat pentru obiectivul de investitii ,,Modernizare strazi Ciupercenii Vechi”, 
aprobat prin finantare prin Programul national de investitii ,,Anghel Saligny”, precum si a sumei 
reprezentand categoriile de cheltuieli finantate de la bugetul local pentru realizarea 
obiectivului; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Nicola Catalin intreaba pe d-na Stoicescu Raluca despre faptul ca undeva in 
proiectul de hotarare se comunica faptul ca anexa 1 si anexa 2 fac parte din prezenta hotarare 
si intreaba care este anexa 1 si anexa 2 doarece in materialele atasate sunt numerotate altfel, 
respectiv anexa 2.1 si anexa 2.2;  

D-na Stoicescu Raluca comunica faptul ca anexele au alte identificari numerice ca 
urmare a faptului ca sunt anexe la normele metodologice, nu sunt anexele de la hotararea 
Consiliului Local; fiind in format pdf nu se poate interveni cu aceste modificari; se incepe cu 
indicatorii fiind de la normele metodologice si apoi devizul, neavand voie sa se faca modificari, 
fiind asumate de proiectant; aceste anexe, respectiv anexa 1 si anexa 2 se va scrie de mana, 
cu pixul, respectiv anexa nr. 1 privind indicatorii si anexa nr.2 privind devizul general la 
Hotararea de Consiliul Local cu nr… din data de…..; aceste lucruri fiind obligatoriu deoarece 
altfel nu se pot transmite; 

D-l Nicola Catalin intreaba daca se puteau scrie in hotarare ca anexa nr.2.1 si anexa 
nr.2.2 sa fie trecute in hotarare asa cum sunt materialele numerotate si nu anexa nr.1 si anexa 
nr.2., deoarece acum se vorbeste despre astea si apoi se face altceva, trebuie sa fie 
numeroate corect,  

D-na Stoicescu Raluca comunica faptul ca nu ar fi corect nici asa; acelea fiind anexe 
la normele metodologice. 

D-l Nicola Catalin informeaza ca in localiate sunt aproximativ 9.000 de metri de asfalt, 
18.000 metri de santuri si intreaba daca sunt potete. 

D-na Staoicescu Raluca comunica faptul ca acestea sunt scrise in memoriu si in 
documentatie. 

D-l Nicola Catalin informeaza ca in acest material nu este scris nimic, scrie doar potete 
zero deoarece acestea trebuie facute ca mai tarziu sa nu fie nevoie sa plateasca localnicul din 
propriul buzunar sa se faca aceste potete la fiecare poarta;  

 D-na Staoicescu Raluca informeaza ca potetele sunt identificate in devize si intra in 
standardul de cost general si se pot vedea la standardele de cost, in deviz; 

D-l Nicola Catalin comunica ca in material nu este trecut nimic doar trotuare, lucrari de 
consolidare, poduri, pasaje, aceste fiind trecute cu zero. 



D-na Lalescu Merodona comunica ca daca aceste lucruri nu sunt prinse in proiect, 
lumea pe unde va circula, pe strada unde sunt si masini? Deoarece la Basarabi sunt trotuare, 
iar la Ciuperceni cele doua strazi care au fost facut, respectiv str. Florilor si Narciselor sunt 
facute fara trotuare; 

D-na Staoicescu Raluca comunica ca prin proiectull Anghel Saligny, prin caietul de 
sarcini dar in acelasi timp prin program nu sunt prevazute ca si cheltuieli neeligibile si trebuie 
gasita o alta surs de finantare, in acest proiect nu era neeligibil;  

D-l Nicola Catalin comunica ca este in material lungimea drumului, respectiv 9.000 
metri, avem santuri dar nu si potete;  

D-l Primar arata faptul ca fiind diferenta de nivel potetul este altceva; 
D-l Ciobanu Lucian comunica faptul ca acolo in fata curtii,  unde se intra, se fac rigolele 

acelea, pavelele acelea de trafic. 
D-l Draghici Radu intreaba pe d-na Stoicescu faptul ca daca erau cum zice dansa, in 

elementele de cost automat trebuiau  trecute la potete, nr de bucati deoarece se aproba ceva 
dar nu se stie exact ce se aproba; de asemenea intreaba ca daca se modifica o hotarare, 
scriind 2.1 si 2.2 se modifica anexele, este vreo problema?ca dupa aceea sa nu se spuna ca 
este o problema; 

D-l Pirjol Ion comunica faptul catre cei doi reprezentanti din Ciupercenii Vechi, ca de 
12 ani membrii C.L. au mintit, respectiv de pe mandatul d-lui Guta, acum ca se veni cu proiectul 
se gasesc diferite probleme, ca nu sunt potete si asa mai departe; trebuie aprobat asa cum 
este; 

D-l Draghici Radu comunica faptul ca de 12 ani asa cum a vorbit sa se spuna unde s-
au taiat 11 miliarde pentru asfaltarea strazilor de la Ciupercenii Vechi daca s-a intrebat cine a 
taiat acesti bani si nu trebuie sa-i faca mincinosti pe consilierii locali deoarece altii au fost cei 
care nu au votat; 

D-l Ionescu Gratiel comunica ca dl Pirjol nu poate sa spuna acest lucru deoarece nu 
facea parte din Consiliul Local, spunand ca si astazi si atunci grupul PSD  a votat si va vota si 
astazi proiectele care sunt pentru imbunatatirea traiului atat la calafeteni cat si pentru cei care 
sunt in satele apartinatoare, dar cei care nu au votat in mandatul trecut a fost dl Nicola si grupul 
PNL, inclusiv dl primar Mituletu, dumnealor nu au vrut sa voteze pentru asfaltarea strazilor in 
mandatul trecut si nu trebuie sa se faca afirmatii care nu se cunosc; 

D-l Primar comunica faptul ca trebuie sa se inteleaga un lucru si anume ca proiectul in 
sine era de 207 mld, Primaria si C.L. a primit doar 185 de mld, fiind taiati anumiti bani, banii 
taiati s-au taiat din acele intersectii unde nu este canalizare, din acele infundaturi unde nu este 
canalizare, dar trebuie sa intelegem faptul ca este un risc dar este cel mai mic risc posibil, 
strazile trebuie facute; cu acei bani la vremea respectiva s-au aprobat 10 mld si nu 11 mld. 

D-l Draghici Radu comunica ca erau 11 mld si nu s-au aprobat 10, ramand doar 1 mld. 
D-l Primar comunica ca acest proiect este bine venit si si din banii acestia se va face 

maxim, cat este posibil, acest lucru fiind stabilit de specialisti; in mandatul trecut s-au facut 
doua strazi, acum trebuie sa se faca in continuare, acest proiect fiind un lucru bun. 

D-l Draghici Radu comunica faptul ca nu trebuie sa se vina in Consiliul Local pentru 
discutii politicianiste, grupul PSD  a votat toate proiectele din ultimii ani;   

D-na Stoicescu Raluca comunica faptul ca sa nu existe confuzii nici pentru evaluatori,  
trebuie mentionat in procesul verbal ca anexa 2.2c este anexa nr.1. 

D-na Lalescu Merodona comunica faptul ca este mai bine sa fie asa cum este deoarece 
mai tarziu sa nu se zica ca nu s-a votat. 

D-l Nicola Catalin mentioneaza faptul ca trebuie lasat asa cum este in material, 
respectiv anexa 2.1 si anexa 2.2. 

In urma exprimarii votului, a fost adopat proiectul de hotarare fiind votat cu unanimitate 
de voturi. A fost adoptata hotararea consiliului local nr.15. 
 
 

D-l Presedinte de sedinta declara inchise lucrarile sedintei extraordinare a Consiliului 
Local din data de 06.03.2023, ora 12:00. 
 
Presedinte de sedinta,  Intocmit   Secretar general, 
Nicola Catalin      Ceau-Radut Cristina   Colina Maria   


